
PROTOKOLL vid sammanträde med ÖS och 
sektionsrepresentanter i Djurgårdens IF 
den 7/3/55 på Stadion,

NÄRVARANDE: hela ÖS utom Norén, från sek
tionerna Grunander, Hammar, Hörberg, G. 
Andersson, B. Carlsson, L. Lindgren, Hög
lund, Bergström, Schultze, Öberg, Anér, 
Dettner, samt B. Nordenskjold, Edberg 
och Hedvall, revisorer, och A. Othberg, 
kanslist. Dessutom: Hans Garpe.

§__ 1.
Ordföranden Åke Dunér öppnade sammanträdet och hälsade sektions

representanterna välkomna.
§ 2.

Förelades föreningens ekonomiska bokslut med tillfälle för de 
närvarande till frågor och förklaringar. Sedan önskade förklaringar 
lämnats i första hand av skattmästaren förklarade sig mötet god
känna bokslutets framläggande vid årsmötet i befintligt skick.

§__ 3.
Genomgicks förslag till utmärkelser och hedersmärken. Föreslogs 

följande till hedersmärke: Lill-Lulle Johansson, Evan Pettersson, 
"Tomten" Hansson, Gillis Florsjö, Anton Christiansson, Bertil 
Klöverbäck, varjämte orienteringsordf. Hammar erinrade om sin sek
tions skriftliga förslag på 4 á 5 medlemmar utan att för dagen 
dock kunna erinra sig något namn, på den senare punkten beslöts 
att efterforska förslaget. ÖS fattar senare enskilt beslut och med
delar sektionsstyrelserna i god tid före årsmötet. Bowlingens re
presentanter anmälde i förväg reservation för ett ev. beslut att 
tilldela Florsjö hedersmärket.

Handboll anmälde Hans Karlsson som aspirant på förtjänstdi
plom och brottning Bertil Anér och Axel Öberg för samma utmärkelse.

På fråga av Anna Dettner meddelades att gruppsegrare i av 
förbund anordnade eller sanktionerade tävlingar ha rätt att få 
föreningens lilla diplom.

§ 4.
Från den ordförandekonferens, vid vilken alla sektioner utom 

skidor, bandy och curling varit närvarande, rapporterade Grunander, 
att enighet nåtts om att föreslå de avgående ÖS-ledamöterna Dunér, 
Nordlund och Liliequist till omval vid årsmötet samt i st. f. E. 
Karlsson, som avböjt omval, föreslå Hilding Löfdahl. För revisor 
Sundholm, som ligger sjuk och avböjt omval, hade ingen kandidat 
kunnat nomineras.

Brottning diskuterade införande av en enhetlig over-all. Be
slöts uppdra åt ÖS att utreda frågan.

Bowling framförde Önskemål om vanlig ekonomisk anslutning till 
föreningen. ÖS utreder frågan,

§ 6.
Ordföranden avslutade sammanträdet med att hälsa representanter

na välkomna till årsmötet den 11 mars kl. 19.30 och tackade för 
visat intresse.


